

In the name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

Izz al-Din Al-Qassam Brigades

Military Wing of Hamas Movement
Information Office



03-07-2003

"...And they thought that their fortresses would defend them from Allah! But the (Wrath of) Allah came to them from quarters from which they little expected (it), and cast terror into their hearts..." [al-Hashr, 2]

A military proclamation issued by:

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

The Haifa suicide attack is the first present to the new terrorist government

In obedience to Allah's decree: "And slay them wherever ye catch them, and turn them out from where they have turned you out..." [al-Baqara, 191], and in retaliation for the massacres the Zionists perpetrate daily against our cities, villages, refugee camps and people, the Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades claim responsibility for their new suicide attack, which occurred at exactly 2:15 p.m. on Wednesday, 2nd of Muharram 1424 Hijri, corresponding to 3-5-2003 CE, in the city of Haifa that was usurped in '48, in a street called Moriyah.

As the Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades conduct in solemn procession to the black-eyed women [i.e. pronounce the death of] their martyr, the hero, the executor of the Haifa suicide attack:

The hero suicide bomber Mahmud Imran Salim al-Qawasmeh (20 years old)

A student at the Palestine Polytechnic University from Hebron

we confirm the following:

First: The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades dedicate this heroic operation to our patient and defiant people, who is subject to the Occupation's massacres every day, and whose cities, refugee camps and villages are invaded. The most terrible massacres are perpetrated, houses are destroyed over their owners' heads, embryos are killed in their mothers' wombs, young people are murdered and children are killed.

Second: To the new terrorist Zionist government we say that this operation is part of the natural retaliation for your crimes. If you kill us in Jabalia, Khan Yunis, al-Bureij, Nablus and Jenin, we will retaliate in Haifa, Jaffa, Sderot and occupied Jerusalem, and your corpses will be scattered all over our land. We will never let you enjoy our slaughter.

Third: The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades declare their utter and complete rejection to all solutions and attempts to stop our legitimate resistance to the faithless Zionist Occupation. [We will continue to resist the Occupation] until it is driven away from our land, and until our people returns free and strong.

Four: We confirm that this retaliation is only the beginning of a series of strikes by the [Izz al-Din] al-Qassam [Brigades], which will teach the Jews a lesson they will never forget on account of their crimes against our defenseless people.

Truly, the Jihad is awarded with either victory or martyrdom

The Izz al-Din al-Qassam Brigades

Friday, 4th of Muharram 1424 Hijri, corresponding to 3-7-2003



2003-03-07

(وَظَنُوا أَنَّهُمْ مَانِعَتُهُمْ حُصُونُهُمْ مِنَ اللَّهِ فَأَتَاهُمُ اللَّهُ مِنْ حَيْثُ لَمْ يَحْتَسِبُوا وَقَذَفَ فِي قُلُوبِهِمُ الرُّعْبَ)

بيان عسكري صادر عن:

كتائب الشهيد عز الدين القسام

عملية حيفا الاستشهادية الهدية الأولى للحكومة الإرهابية الجديدة

امتثالاً لأمر الله (وَأَقْتُلُوهُمْ حَيْثُ تَفَقَّطْتُمُوهُمْ وَأَخْرَجُوهُمْ مِنْ حَيْثُ أَخْرَجْتُمُوهُمْ) ورداً على المجازر التي يرتكبها الصهاينة يوماً بآخر ومدننا وقرانا ومخيماتنا وأبناء شعبنا، تعلن كتائب الشهيد عز الدين القسام فعلها الاستشهادي المتجدد في تمام الساعة 2:15 من بعد ظهر يوم الأربعاء 2 محرم لعام 1424هـ الموافق 5-3-2003م في مدينة حيفا المغتصبة عام 48 فيما يسمى بشارع " موريا " .

إن كتائب الشهيد عز الدين القسام إذ تترف إلى الحور العين شهيدها البطل منفذ عملية حيفا الاستشهادية

الاستشهادي البطل / محمود عمران سليم القواسمي (20 عاماً)

الطالب في جامعة بوليتيكنك فلسطين من مدينة خليل الرحمن

وتؤكد على التالي :

أولاً : تهدي كتائب الشهيد عز الدين القسام هذه العملية البطولية لأبناء شعبنا الصابر المجاهد الذي يتعرض يوماً بمجازر الاحتلال واجتياح مدنه ومخيماته وقراه وارتكاب أشنع المجازر وهدم البيوت على رؤوس أصحابها وقتل الأجنة في أرحام أمهاتهم واغتتيال الشباب وقتل الأطفال.

ثانياً : نقول للحكومة الإرهابية الصهيونية الجديدة أن هذه العملية حتى في إطار الرد الطبيعي على جرائمكم فإن قتلتمونا في جبالنا وخانيونس والبريج ونابلس وجنين سترد عليكم في حيفا ويافا وأسدروت والقدس المختلة ونجعل لكم في كل شبر من أرضنا أشلاء، ولن نجعلكم قنثون بلنجنا.

ثالثاً : تعلن كتائب الشهيد عز الدين القسام عن رفضها التام والمطلق لجميع الحلول والمحاولات لوقف مقاومتنا المشرعة للاحتلال الصهيوني الغادر ، حتى يندحر عن أرضنا ويعود شعبنا حراً عزيزاً.

رابعاً : تؤكد أن هذا الرد ما هو إلا مقدمة لسلسلة من الضربات القسامية التي ستلقن اليهود درساً لن ينسوه جراء جرائمهم ضد أبناء شعبنا الأعزل .

وإنه لجهاد ... نصر أو استشهاد

كتائب الشهيد عز الدين القسام

الجمعة 4 محرم 1424هـ

الموافق 7-3-2003م